

PRE-PZ

INSTRUMENTS



PREAMPLIFIER

EN The special Preamp make any acoustic instrument to an electro - acoustic. Suitable for Guitar, Violin, Bouzouki, Laouto, etc. It's advanced circuit produce the richest sound your instrument can deliver. On Preamp includes volume, gain and tone controls that allows realism sound with excellent response. The Preamp has $\frac{1}{4}$ input jack for Piezo and $\frac{1}{4}$ jack output.

Can plug your preamp directly into a P.A. or acoustic amp. Compatible with most wireless systems and effect pedals. Easy installation on instrument's with fastener tape (Hook and loop). Fully equipped with battery case. Powered by 3 X LR44 alkaline (watch) battery. Low-current design of the preamp allows up to 400 hours between battery changes.

Alternative provides supplied by phantom power (48 Volt) when plug in to Mic input XLR. Power is switched off when jack is removed. Dimensions : L 80 x W 20 x H 30 mm

EL Αυτό ο ειδικός προενισχυτής καθιστά το ακουστικό όργανο σε ηλεκτροακουστικό. Κατάλληλο για Κιθάρα, Βιολί, Μπουζούκι, Λαούτο, κ.α. Το προηγμένο κύκλωμα παράγει τον πλουσιότερο ήχο που μπορεί να προσφέρει το όργανο με εξαιρετική ανταπόκριση. Το PRE-PZ περιλαμβάνει χειριστήρια έντασης, όγκου και τόνου, $\frac{1}{4}$ υποδοχή εισόδου για Piezo και $\frac{1}{4}$ υποδοχή εξόδου. Συνδέεται απευθείας σε έναν P.A. ή ακουστικό ενισχυτή και είναι συμβατό με τα περισσότερα ασύρματα συστήματα και τα πεντάλ εφέ. Εύκολη εγκατάσταση στο όργανο με ταινία στερέωσης (Hook and Loop). Πλήρως εξοπλισμένο με θήκη μπαταριών.

Τροφοδοτείται από 3 αλκαλικές μπαταρίες LR44. Ο σχεδιασμός χαμηλού ρεύματος του προενισχυτή επιτρέπει έως και 400 ώρες μεταξύ των αλλαγών της μπαταρίας. Εναλλακτικά, τροφοδοτείται με phantom power (48 Volt) όταν συνδέεται στην είσοδο XLR -mic. Η τροφοδοσία σταματάει όταν αφαιρεθεί το βύσμα εξόδου.

Διαστάσεις: L 80 x W 20 x H 30 mm

DE Der spezielle Vorverstärker macht es zum akustischen Instrument zu einem elektroakustischen. Geeignet für Gitarre, Bouzouki, Laouto, Violine usw. Die fortschrittliche Schaltung erzeugt den reichhaltigsten Klang, den Ihr Instrument mit hervorragender Ansprache liefern kann. Die PRE-PZ enthalten Lautstärkereger, dazugewinnen und Klangregler, eine $\frac{1}{4}$ -Eingangsbuchse für Pickup-Piezo und eine $\frac{1}{4}$ -Ausgangsbuchse. Dieser Stecker direkt an einen P.A. oder akustischer Verstärker und ist mit den meisten drahtlosen Systemen und Effektpedalen kompatibel. Einfache Installation an Instrumenten mit Befestigungsband (Klettverschluss). Voll ausgestattet mit Batteriefach. Das wird mit 3 Alkalibatterien (Typ LR44) betrieben. Das Low-Current-Design des Vorverstärkers ermöglicht bis zu 400 Stunden zwischen den Batteriewechseln. Alternative, Versorgung durch Phantomspeisung (48 Volt) beim Anschließen an den MicR-Eingang XLR. Die Stromversorgung wird ausgeschaltet, wenn die Ausgangsbuchse entfernt wird.

Abmessungen: L 80 x B 20 x H 30 mm



www.pickups.gr

